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Protokół nr XVI/2020 z XVI sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 
która odbyła się w dniu 2 kwietnia 2020 r. 

na parkingu obok Urzędu Miasta Podkowa Leśna (róg ul. Akacjowej i Kościelnej) 
 

 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 
 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad  
i 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
O godz. 18.36 Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił otwarcie sesji i przedstawił porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołów z XIV i XV sesji Rady Miasta. 
IV. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2040, 
2. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2020 rok, 
3. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grodziskiemu, 
4. zaciągnięcia pożyczki energetycznej finansowanej ze środków funduszu powierniczego 

województwa mazowieckiego. 
V. Zamknięcie sesji.     

 
Przewodniczący RM poinformował o zmianie miejsca obrad podanego wraz z programem sesji  
w zawiadomieniu o zwołaniu sesji (sesja miała odbyć się w Parku Przyjaźni  
Polsko-Węgierskiej, zmieniono na parking przy UM) i poddał pod głosowanie imienne porządek ze 
zmienionym miejscem obrad. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata 
Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja  
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania (zmianę przyjęto jednogłośnie)  
i stwierdził kworum (obecnych 11 radnych, nieobecni: D. Smolny, K. Likhtarovich, S. Lasota  
i E. Barucka, lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu z sesji). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz i Skarbnik Miasta.  
 
III. Przyjęcie protokołów z XIV i XV sesji Rady Miasta 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że poza kosmetycznymi poprawkami uwag do projektów 
protokołów nie zgłoszono, po czym poddał przyjęcie protokołów pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata 
Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja  
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania - oba protokoły zostały przyjęte 
jednogłośnie: protokół Nr XIV/2020 z XIV sesji RM w dniu 30 stycznia 2020 r. i protokół  
Nr XV/2020 z XV sesji RM w dniu 4 marca 2020 r. 
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IV. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb przekazał, że w przeprowadzonej dyskusji mailowej1 nie widział uwag 
do projektów uchwał ws. zmian w WPF i w budżecie miasta. 
W trakcie sesji także nie zgłoszono uwag. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały ws. zmian w WPF pod głosowanie imienne.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata 
Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja  
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie - 
uchwała Nr 126/XVI/2020. 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2020 
rok 

 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata 
Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja  
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie  
- uchwała Nr 127/XVI/2020. 
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grodziskiemu 

 
Burmistrz Miasta A. Tusiński poinformował, że Gmina Grodzisk Mazowiecki kupiła dla Szpitala 
Zachodniego trzy respiratory. Swoje respiratory Szpitalowi przekazała także Uczelnia Łazarskiego.  
W odpowiedzi na zaoferowaną Szpitalowi przez Burmistrza pomoc, przyszła prośba o dofinansowanie 
zakupu 5 kardiomonitorów o łącznej wartości ok. 55.000 zł.  
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że radni poparli ten pomysł w dyskusji mailowej2. 
Radny W. Żółtowski zapytał, czy można wpisać w uchwale dokładnie na zakup jakiego sprzętu 
zostanie przeznaczona przekazana Powiatowi dotacja. 
Pomysł ten poparła Skarbnik Miasta A. Czarnecka.  
Burmistrz Miasta autopoprawką wprowadził w projekcie uchwały zapis precyzujący, na zakup jakiego 
sprzętu Miasto przeznacza się dofinansowanie (5 sztuk przenośnych kardiomonitorów). 
Innych uwag nie zgłoszono.  
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały z autopoprawką pod głosowanie imienne.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata 
Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja  
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 

 
1 Dyskusja nad projektami uchwał odbyła się przed sesją w formie elektronicznej. Zebrane w dyskusji maile 
stanowią załącznik Nr 2 do protokołu z sesji. 
2 Dyskusja ta odbyła się przed zwołaniem sesji (nie ma w załączniku Nr 2). Sesję zaczęto przygotowywać 
dopiero po zebraniu głosów poparcia dla pomysłu zakupu sprzętu dla Szpitala. 
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NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie - 
uchwała Nr 128/XVI/2020. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki energetycznej finansowanej ze środków 
funduszu powierniczego województwa mazowieckiego 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt tej uchwały dokładnie został omówiony w 
dyskusji mailowej. Wpłynęły także pisma od mieszkańców, na które kompetentnie odpowiedział Pan 
Burmistrz.  
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawiając uzasadnienie do projektu uchwały wyjaśnił, że Miasto 
wiedząc, że nie ma teraz szans na otrzymanie żadnej dotacji, starało się o uzyskanie pożyczki 
energetycznej finansowanej ze środków funduszu powierniczego województwa mazowieckiego na 
sfinansowanie budowy przedszkola (nie jest to kredyt bankowy). Wynegocjowano bardzo dobre 
warunki (m.in. stałe, bardzo niskie oprocentowanie w całym okresie kredytowania – poniżej 1%, 
możliwość szybszej spłaty). Miasto przy obecnej bardzo dobrej sytuacji finansowej i wypracowanej 
nadwyżce jest przygotowane na spłatę tej pożyczki. Burmistrz przypomniał, że wszystkie większe 
inwestycje w mieście finasowanie były z kredytów.  
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata 
Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja  
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie - 
uchwała Nr 129/XVI/2020. 
 
V.  Zamknięcie sesji 
 
Przewodniczący RM poinformował, że ufa, że następne sesje uda się przeprowadzić w formie 
elektronicznej – pozwalają na to zmienione specustawą przepisy. Dodał, że nie rekomenduje obecnie 
zwoływania posiedzeń komisji, w miarę możliwości zaleca prowadzenie prac w formie mailowej i 
telefonicznej. Zaproponował, że wszyscy radni będą otrzymywać całość kierowanej do RM 
korespondencji z informacją, która komisja jest komisją prowadzącą dany temat. Gdy komisja 
merytoryczna wypracuje swoje stanowisko, przewodniczący komisji poinformuje o nim pozostałych 
członków RM. 
Na pytanie Przewodniczącej KSS M. Eckhoff, czy komisje mogą odbywać się w formie zdalnej, 
Burmistrz Miasta A. Tusiński odpowiedział, że dostrzega tu problem, bo specustawa nie odniosła się 
do nałożonego na wszystkie organy administracji samorządowej konstytucyjnego obowiązku pełnej 
jawności prac i możliwości uczestniczenia mieszkańców w posiedzeniach komisji i sesjach rad gmin. 
Na dzisiejszej sesji podjęto najpilniejsze uchwały, z kolejną sesją należy poczekać jak najdłużej się da. 
Dla organizacji pozarządowych zostały ogłoszone konsultacje kilku projektów uchwał, zapewne jakieś 
informacje trafią do mieszkańców. Władze Miasta będą czekać na rozwój sytuacji w kraju oraz dalsze 
zmiany w przepisach. Burmistrz podsumował, że jest zielone światło dla posiedzeń zdalnych, jednak 
na chwilę obecną posiedzenia takie będą obarczone wadą, bo nie dają mieszkańcom możliwości 
uczestniczenia w obradach.  
 
Wobec braku innych tematów o godz. 18.55 Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował wszystkim za 
udział w obradach i zamknął XVI sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji. 
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Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale YouTube  
pn. „Sesje Rady Miasta Podkowa Leśna” - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na 
stronie internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie video zamieszczone jest na stronie podkowalesna.esesja.pl i w BIP Miasta (odnośnik na 
stronie internetowej miasta). 
Na sesji nie używano programu eSesja. Głosowania imienne (odczytanie przez pracownika obsługi 
biura Rady Miasta listy obecności radnych i odnotowanie  wyniku głosowania) poprzedzane były 
podniesieniem ręki. Listę obecności radnych oraz wyniki głosowań imiennych uzupełniono później 
w programie eSesja przez Administratora programu na podstawie dokumentów papierowych. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
W miejscu obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych.  
 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
                     /-/                                                           /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Ładu Przestrzennego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 

 
 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych na sesji 
2. Dyskusja radnych nad projektami uchwał (korespondencja mailowa)  

 
 
 
 
 


